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Abstract (en)
1. A water cannon comprising a swivel drive (3a, 3b) for pivotally moving the cannon tube (2) about a horizontal axis and a vertical axis, a control
device (4) for controlling the swivel drive (3a, 3b), and a lever (5, 5a) for indicating the position of the cannon tube, characterized in that the control
device (4) comprises a control lever (5), which constitutes a symbol for the cannon tube (2) and like the cannon tube (2) is pivoted on a horizontal
axis and a vertical axis, that the control device (4) controls the swivel drive (3a, 3b) so that the cannon tube (2) is moved to a desired position, which
is determined by the instantaneous position of the control lever (5), and that a coupling key (7) is provided for opening or closing the controlling
contact between the control lever (5) and the control device (4).

Abstract (de)
Bei einem Wasserwerfer (1) ist ein Schwenkantrieb (3a, 3b) zum Verschwenken des Werferrohres (2) um eine horizontale und eine vertikale Achse
vorgesehen, dessen Steuerungseinrichtung (4) einen die Werferrohrposition anzeigenden Steuerhebel (5) aufweist. Um einen sicheren, schnellen
Einsatz zu ermöglichen und eine präzise, einfache Steuerung zu gewährleisten, ist der ein Symbol des Werferrohres (2) bildende Steuerhebel (5)
entsprechend dem Werferrohr (2) um eine horizontale und eine vertikale Achse verschwenkbar gelagert, wobei die jeweilige Lage des Steuerhebels
(5) den Sollwert für die Steuerungseinrichtung (4) bestimmt und die Steuerungseinrichtung (4) diesem Sollwert gemäß das Werferrohr (2) über den
Schwenkantrieb (3a, 3b) der vom Steuerhebel (5) eingenommenen Lage nachsteuert.
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